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Ermelo, 22 november 2014

Aan het College van Burgermeester en Wethouders van de gemeente Ermelo / 
Aan Burgemeester A. Baars.

Geachte burgemeester A. Baars,

Recent is er op metronieuws.nl (http://www.metronieuws.nl/regionaal/burgemeester-als-laatste-re-
sort-voor-kinderen/SrZnkr!NBn8tvwDTNsc/) een publicatie geweest van burgemeester Van der 
Laan, die oproept tot een actie tegen kindermishandeling. Kinderen die het slachtoffer zijn van 
mishandeling moeten zich rechtstreeks tot de burgemeester van hun woonplaats kunnen wenden 
om hulp te vragen.

Volgens burgemeester Van der Laan ligt hierin een nadrukkelijke rol voor de burgemeester om 
kinderen bij te staan. Zij kunnen het werk van de wethouders Jeugd en Zorg aanvullen en slachtof-
fers moeten in het gemeentehuis een veilig bastion vinden. 

In dit kader stellen wij u de volgende vragen:

1. Wat vindt u hiervan?

2. Hoe denkt u dat dit in Ermelo ingepast kan worden?

3. Wat is het aantal geregistreerde meldingen in Ermelo?

4. Hoe verhoudt dit aantal zich ten opzichte van het regionale beeld?

5. Hoe verhoudt dit aantal zich ten opzichte van het landelijke beeld?

6. Waar kunnen deze kinderen zich nu melden?

7. Wat wordt er op dit moment gedaan om deze kinderen te helpen?

8. Kunnen de suggesties die Van der Laan doet helpen hierbij?

Met vriendelijke groet,
Daniëlle Terpstra, fractievertegenwoordiger VVD Ermelo


